
Årsmötesprotokoll för Mantorpsryttarna söndagen den 19 februari 2023 

Plats: Cafeterian, Liljas anläggning, Gottlösa 

1. Agneta Kammeby hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av röstlängd. En deltagarlista skickades runt och det beslutades att denna 

lista gäller som röstlängd om det blir nödvändigt. 

3. Till mötesordförande valdes Agneta Kammeby. 

4. Till sekreterare valdes Monica Funge. 

5. Till protokolljusterare valdes Mateusz Dziurla och Jonna Granath. Till rösträknare 

valdes Mateusz Dziurla. 

6. Fastställande av föredragningslista godkändes. 

7. Det fastställdes att mötet blivit utlyst i laga ordning. Inbjudan finns på klubbens 

hemsida samt sociala medier sedan mer än en månad tillbaka. 

8. Förordet i verksamhetsberättelsen lästes upp och lades därefter till handlingarna. Hela 

verksamhetsberättelsen finns att läsa på föreningens hemsida.  

9. Revisionsberättelsen redogjordes för av Erika Svensson. Ingrid Setterberg och Erika 

Svensson, har inget att anmärka på och de föreslog i sin skrivelse att styrelsen beviljas 

ansvarsfrihet för räkenskapsåret 2022. 

10. Balansräkningen föredrogs av kassör Jonna Granath. Föreningens resultat för året är 

ett minus på ca 36 000 kr. Rapporten finns att läsa på hemsidan. 

11. Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

12. Fastställande av verksamhetsplan och budget för kommande verksamhetsår. Budgeten 

är något under plus, vilket innebär att föreningen under kommande år behöver hålla i 

pengarna. 

13. Medlemsavgift för 2024. På grund av höjningar av försäkringar på förbundsnivå 

föreslås en höjning till 475 kr för seniorer och 365 kr för juniorer (18 år). Årsmötet 

beviljade förslaget. 

14. Inga övriga ärenden. 

15. Beslut om antalet styrelsemedlemmar under kommande år. Enligt stadgarna ska det 

vara 5-10 ordinarie styrelsemedlemmar och 3-5 suppleanter. Antal under kommande 

år är 9 ordinarie (exklusive ordförande) och 4 suppleanter, vilket fastslogs. 

16. Val av ordförande. Till ordförande för ett år valdes Agneta Kammeby. 

17. Val av styrelseledamöter samt suppleanter enligt följande: 

2 år 

Mateusz Dziurla (omval) 

Jonna Granath (omval) 

Johanna Öst (omval) 

Amanda Tollstoy (omval) 

Anna Lindén (nyval som ordinarie) 

Maria Pernhage Billenius (nyval) 

1 år 

Tove Stattin (fyllnadsval) 

 

Övriga ledamöter har ett år kvar 

Suppleanter 1 år 



Sissi Lilja (omval) 

Teres Bergström (omval) 

Ann-Marie Ståhl (omval) 

Anna Johansson (nyval som suppleant) 

18. Till ungdomsledamot jämte personlig suppleant har av ungdomssektionen utsetts 

Bianca Rosén (ledamot) samt Smilla Wärnelius (suppleant). 

19. Beslutades att föreningen inte har några sektioner utöver ungdomssektionen. 

20. Till revisorer valdes Erika Svensson och Ingrid Setterberg på 1 år och till 

revisorsuppleant valdes Julia Rosén, på 1 år. 

21. Antalet ledamöter i valberedningen fastställdes till 3 ledamöter.  

22. Till valberedning valdes Christina Almtun (ordförande), Jelena Femic samt Marie-

Louise Näslund. 

23. Val av ombud till SvRFs och distriktets allmänna möten och eventuella andra möten 

där föreningen har rätt att representera med ombud. Årsmötet ger styrelsen i uppdrag 

att utse representanter till dessa möten. 

24. Övriga frågor.  

Efter mötet delades utmärkelser ut till ryttare som varit framstående under 2022. 

25. Ordförande avslutade mötet. 

 

 

___________________________  ___________________________ 

Agneta Kammeby, mötesordförande  Monica Funge, sekreterare 

 

___________________________  ____________________________ 

Mateusz Dziurla, justerare   Jonna Granath, justerare 

 

 

 

 

 

 

 


